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Protokół nr IX/2019 

z obrad IX sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 24 maja 2019 r.  w sali Gminnego Ośrodka Kultury                                       

w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Steczkowska Bogumiła  

3) Rydzewska Grażyna  

4) Cieśluk Krzysztof  

5) Supiński Władysław  

6) Żelazna Alina 

7) Żelazny Wojciech  

8) Wądołowska Anna  

9) Duzik Sylwia 

10) Zduńczyk Andrzej 

11) Gałązka Jarosław  

12) Sendrowski Marek 

13) Zuzga Karol 

Radni nieobecni na obradach Sesji: 

1) Krasiński Stefan  

2) Sawicki Janusz 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 

3) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

4) Podsiad Aneta – Pracownik Urzędu Gminy 

5) Serwatka Krystyna– Pracownik Urzędu Gminy 

6) Radosław Borawski - Radny Powiatu Kolneńskiego 

7) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego 
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 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne  

3) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

4) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

5) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

6) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

7) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

8) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

9) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

10) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

11) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

12) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

13) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

14) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

15) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

16) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

17) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

18) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

19) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

20) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

21) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

22) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

23) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

24) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

2) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka – Skroda 

3) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1000, a zakończenie o godz. 1050. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

8) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9) Wolne wnioski. 

a) Pismo z Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku z prośbą o 

partycypację w finansowaniu zakupu dwóch aparatów do krążenia pozaustrojowego na 

potrzeby Bloku Operacyjnego Kliniki Kardiochirurgii. 

10) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 13 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym wraz 

z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr VIII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały Płock.                                

Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie wniesiono, w związku z 

czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym.  

      Za wnioskiem głosowało – 13 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad VIII sesji Rady Gminy. 

– stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad VIII sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- trwają prace wykonawcze trzech projektów: w Rogienicach Wielkich, w GOK-u i przy Szkole 

Podstawowej w Małym Płocku, do końca maja będzie zakończenie tych inwestycji; 

- w przygotowaniu jest również projekt na mostek na rzece Skrodzie w Kątach, koszt około 

30 000 zł; 

- aktualnie odbywają się szkolenia z obsługi komputerów, jest sporo osób, jeżeli jest jeszcze 

ktoś chętny to proszę zgłaszać się do Pani Ilony Giełgut będzie zapisywała, będziemy 

organizować dalsze szkolenia, jeden kurs jest taki, że komputery otrzymujecie do domu, drugi 

bez komputerów, ale też otrzymujecie certyfikaty, także proszę się zgłaszać, dziękujemy 

radnym i sołtysom za pomoc, przekazywanie informacji o kursach, cieszy fakt, że mieszkańcy 

korzystają z takich kursów; 
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- z Panami Radnymi, ze Starostą i z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg jest ustalona 

realizacja tego chodnika częściowo przy drodze krajowej i ulicy Ciborowskiego w Małym 

Płocku, jest już na to zgoda, wkład własny sołectwa i resztę dokłada Starostwo, tak zostało 

ustalone i będzie to wykonywane w niedługim czasie; 

- Powiat rozpoczął wykonywanie zadań przy drogach powiatowych: usuwanie nierówności, 

trochę zrobili, pojechali na teren innej gminy, ale ponownie przyjadę usuwać dalej te 

nierówności; 

- osoby które nie odebrały jeszcze pieniędzy za akcyzę proszę przyjść odebrać; 

- trwa kontrola RIO w Urzędzie Gminy, jedna już się zakończyła, druga jeszcze około miesiąca 

będzie trwała na podatkach; 

- ocena wniosków na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Kątach oraz Szkoły 

Podstawowej  w Małym Płocku trwa i na drogi z Fundusze Dróg Samorządowych również, na 

razie nie mamy żadnej informacji w tym zakresie; 

- szkoły przygotowują już arkusze organizacyjne na rok szkolny 2019/2020, Pani Sekretarz nad 

tym czuwa, wszyscy nauczyciele pracują, nie ma zwolnień; 

- jeżeli ktoś chce ubiegać się o dofinansowanie rozpoczęcia działalności gospodarczej w 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Kolnie można ubiegać się o takie dofinansowanie,                                 

kwota około 20 000 zł ; 

- Dzięki Radnym Powiatowym szczególnie Panu Radosławowi Borawskiemu i Panu 

Rolandowi Długozima staramy się do Ministerstwa pisać o tą drogę Kąty Mały Płock, gdzie 

jest ta wieża radiolokacyjna, żeby udało nam się uzyskać pieniądze i tą drogę zrobić; 

- sołeckie inwestycje są w toku; 

- iluminacja czyli oświetlenie Kościoła w Małym Płocku projekt częściowo dofinansowany ze  

środków z LGD „Kraina Mlekiem Płynąca” część ze środków Parafii został zrealizowany; 

- jest już przetarg na samochód strażacki, czekamy na oferty, myślę, że do końca września ten 

samochód powinniśmy otrzymać i przekazać dla OSP w Małym Płocku; 

-  czekamy na informację z Urzędu Marszałkowskiego na dodatkowe pieniądze dla wszystkich 

Straży Pożarnych w naszej gminie; 

- cieszy fakt, że Otwarte Strefy Aktywności dla Józefowa i Kątów projekt jest już 

zaopiniowany, są to pozytywne opinie, czekamy na podpisanie umowy i realizację; 

- 12 lub 13 czerwca o godzinie 14 w Gminnym Ośrodku Kultury w Małym Płocku odbędzie się 

spotkanie z przedstawicielem GAZ SYSTEM, którego państwo chcecie 12 czy 13 czerwca?  
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Pani będzie wyjaśniała kwestie związane z budową tego gazociągu, czyli 13 na godzinę 14 w 

GOK-u; 

- wchodzimy jeszcze w projekt dla szkół z Europejskiego Funduszu Społecznego, ten projekt 

nic nas nie będzie kosztował, nie jest wymagany wkład własny, już rozpoczynamy jego pisanie, 

jeżeli się uda to możemy otrzymać dla każdej ze szkół około 140 000 zł, to jest projekt na 

840 000 zł, dużo zyskamy, wykorzystamy to czy na świetlice czy na pracownie informatyczne, 

czy inne pracownie, każdy Dyrektor ma przygotować taką informację co chce w tym zakresie 

zrobić, prace będą dopiero w 2020 roku, ale już wniosek trzeba pisać i będziemy starali się te 

pieniądze pozyskać, żeby te szkoły upiększać; 

- Dni Małego Płocka wraz ze Stowarzyszeniem LGD „Kraina Mlekiem Płynąca” odbędą się 9 

czerwca od godziny 16, serdecznie wszystkich zapraszamy, mamy również pikniki w szkołach: 

27 maja w szkole w Chludniach; 5 czerwca Mały Płock godz. 10; 6 czerwca Rogienice Wielkie 

godz. 9 i 16 czerwca piknik rodzinny w Kątach; 

 - dziękujemy bardzo radnym, sołtysom oraz wszystkim mieszkańcom, strażakom za dobrą 

organizację Dnia Strażaka Chludnie – Włodki przy tym zbiorniku retencyjnym, tak jak 

mówiliśmy będziemy dalej pisać wniosek na zagospodarowanie tego zbiornika retencyjnego w 

postaci chodnika, oświetlenia, koszy, ławeczek, wokoło; 

- przygotowujemy się na 2 maja 2020 roku do uroczystości nadania Kościołowi w Małym 

Płocku Sanktuarium, byliśmy z Panem Przewodniczącym, był nasz Pan Sołtys, Radny z Rady 

Kościołowej u Biskupa, jest ustalone że na 2 maja 2020 roku taka uroczystość odbędzie się; 

Dziękuje to wszystko. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Wojciech Żelazny – radny – jako Przewodniczący Klubu Radnych „ Wspólne dobro” 

jako wniosek nieformalny  w imieniu własnym oraz mieszkańców Gminy Mały Płock prosimy 

o interwencję w sprawie działalności Zakładu Gospodarki w Małym Płocku, wnosimy o 

opracowanie planu lepszego gospodarowania tym zakładem budżetowym. W imieniu Klubu 

Radnych, mieszkańców oraz sołtysów takie pismo chcieliśmy wystosować do Pana 

Przewodniczącego. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

- została podjęta 

Uchwała nr IX/47/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 
 

Projekt Uchwały omówiła Pani Krystyna Serwatka – Pracownik Urzędu Gminy.                       

Projekt uchwały został rozdany Radnym przed posiedzeniem Komisji. Został szczegółowo 

omówiony przez Panią Krystynę Serwatkę na Komisjach i był przez nie analizowany.                             

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. - 

została podjęta. 

Uchwała nr IX/48/19 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody .- stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad.8 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – jeżeli chodzi o pismo Klubu radnych ja nie mam wpływu 

na to, że pracownicy są na zwolnieniu, są to osoby starsze chorują, także na to nie mamy 

wpływu. Myślę, że w najbliższym czasie zaproszę Klub Radnych, zaproszę Komisję Rewizyjną  

i będziemy omawiać, przyglądać się temu, nie mogę pracownika ściągnąć do pracy, jeżeli jest 

na zwolnieniu, staramy się znaleźć osobę z uprawnieniami na koparkę, nie jest to łatwe, taka 

osoba życzy sobie konkretne pieniądze, myślę, że wspólnie razem coś ustalimy  i podejmiemy 

jakąś decyzję. 

 

Ad. 9 

Wolne wnioski. 

Pan Paweł Stefańczuk – Sołtys Mały Płock II – jeżeli będzie to spotkanie odnośnie 

działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej chcielibyśmy sołtysi też uczestniczyć w tym 

spotkaniu. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – nie ma problemu, możecie państwo przyjść, możemy 

wszyscy się spotkać, będzie Pani Kierownik ZGK. 

Pani Barbara Grużewska - sołtys wsi Cwaliny Małe – zgłaszałam kilka razy przepusty, po 

ostatnich deszczach jest pozalewane. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – to jest na drogach powiatowych, więc trzeba to zgłaszać 

do Powiatu, są Radni Powiatowi proszę im zgłaszać . 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – dostaliśmy pismo z Uniwersyteckiego 

Szpitala Klinicznego w Białymstoku z prośbą o partycypację w finansowaniu zakupu dwóch 

aparatów do krążenia pozaustrojowego na potrzeby Bloku Operacyjnego Kliniki 

Kardiochirurgii. 

Pan Janusz Kozikowski – sołtys wsi Krukówka – jak wygląda sytuacja z tymi zjazdami 

Krukówka, Rogienice, będzie to robione i tam do naszego zjazdu miały być ciągłe linie, będą? 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – był Pan Kierownik Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad, Kierownik Rejonu w Łomży, z tego co zrozumiałem to nie leży 

w gestii Rejonu w Łomży, a Dyrekcji w Białymstoku. 
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Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – o tym też mówił, to ma zatwierdzić komisja. 

Pan Wojciech Żelazny – radny – słyszałem, że jednym z takich rozwiązań w jednej z gmin 

było wysypanie suchego asfaltu i on sam się ujeździł, zagęścił, być może to byłoby dobrym 

rozwiązaniem. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – dopiero w tym roku komisja będzie objeżdżała te drogi 

i jeżeli się uda  to  na jesień będą dołączone te dwa odcinki, będziemy prosić żeby jak 

najszybciej to zrobili. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa Radnych otrzymaliście dzisiaj 

Raport o stanie gminy za 2018 rok, do 31 maja tego roku jesteśmy zobowiązani wam ten Raport 

przekazać. W związku z tym, że otrzymaliście ten Raport o stanie gminy 11 czerwca odbędzie 

się posiedzenie Komisji i na komisjach szczegółowo będzie przedstawiony, następnie na sesji 

absolutoryjnej czyli pod koniec czerwca aż otrzymamy opinię z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej będziemy robić debatę nad Raportem, debata nad Raportem będzie podstawą 

do udzielenia wotum zaufania bądź nie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy i dalszą 

konsekwencją udzielenia absolutorium. Raport ten będzie też zamieszczony na naszej stronie 

internetowej gminy, w debacie nad Raportem będą mogli uczestniczyć również mieszkańcy 

gminy, z tym że aby mieszkańcy gminy mogli uczestniczyć w tej debacie muszą zgłosić do 

Przewodniczącego na dzień przed sesją na której będzie ten Raport rozpatrywany chęć 

uczestnictwa w debacie popartą 20 podpisami. My na chwilę obecną nie wiemy jeszcze kiedy 

będzie ta sesja absolutoryjna bo tak jak powiedziałam wcześniej nie mamy jeszcze opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

  

Ad. 10   

                                                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady IX Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy                                                                                            

                                                          

Aneta Podsiad                                                                                     Jarosław Gałązka                                       
 


